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A golfpálya látványterve. Felülrol nézvést megvolna

NÉPSZAVAZÁS PÁTYO N

dettség fo oka, hogy minden érintett ab
ban bízik, a nép végül neki ad igazat.
Mert az alternatív fejlesztési tervekrol a
döntés helyi népszavazáson fog megszü
letni, amit maga a pátyi képviselo-testü
let kezdeményezett. A települést nem is
merok, de talán még az ott élok számára
is értelmezhetetlen, helyrajzi számokkal
operáló kérdést is a testület fogadta el 
nem a klasszikus, aláírásgyujtos civil kez
deményezés zajlik -, így a februári refe
rendum eredménye kötelezo lesz.

A golffaluként emlegetett megaberuhá
zás támogatói és ellenzoi máris megkezd
ték a kommunikációs hadjáratot. Az
elony egyelore a grandiózus fejlesztést tá
mogatók táboránál van. Itt sorakozik fel a
reménybeli spanyol építteto, a Grupo
Milton, oldalán a pátyi polgármesterrel
és a képviselo-testület többségével. Az el
lenoldalt a testület kisebbsége, néhány ci
vil aktivista, valamint a szomszédos Telki
markáns véleményt megfogalmazó pol
gármestere alkotják. Bár közvetlenül
nem szólaltak meg, a helyi eroviszonyok
ismeroi szerint a háttérben fontos szere

pet játszhatnak azok az ingatlanfejleszto
nagyvállalkozók is, akiknek érdekeit ke
resztezheti a megaberuházás.
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Pillanatnyilag mindenki elégedett a
pátyi községházán, pedig olyan di
lemmában kellene dulore jutni,

amelybol korántsem minden érintett ke
rülhet ki gyoztesként. Arról kell dönteni,
hogy mi épülhet a falunak az ország
egyik leggazdagabb településévei, Telki
vel határos mintegy 120 hektárnyi jelen
legi szántóföldjén: egy elit golfklub a
maga néhány kiszolgálólétesítményévei,
vagy vele együtt egy szinte komplett új
településrész is, amely akár 3-4 ezer új la
kónak adhat otthont. A kollektív elége-

Nagyot lendítenek
Jövo februárban népszavazás dönthet arról, csak golfpálya épüljön-e Pá
tyon, Telki határában, avagy egy több ezer lakost befogadó új falurész.

nek" - értett egyet politikai ellenfelével a"
fideszes Bodnár Pál. A pályázat visszavoná
sa vagyelhalasztása, a kft szerzodésének
visszaállítása praktikusan azt jelentette
volna, hogy az önkormányzat azonnal
hozzájut a követeléséhez, és 100 millió liter
vizkivéttel számolva évi 143 millió forint

díjat kasszírozna. Miután az ajánlat - iga
zodva a kínai állam tó1<:ebefektetésreszóló
engedélyének határidejéhez - december
végéig szólt, s azt a városatyálmak elo sem
adhatták, az üzlet kútba esett.

Habis László, a fideszes támogatású
független polgármester egy közmeg
hallgatáson azt mondta, a China Inter
continental Group Ltd. ajánlatát azért
nem vették napirendre, mert a kínai ke
reskedelmi kamarától kapott szóbeli tájé
koztatás szerint "valójában nem regiszt
rált cégrol" van szó. A HVG megkeresésé
re a polgármester munkatársa útján kö
zölte, a városháza szakértoi kérésük elle
nére csak prezentációs anyagot kaptak,
nem pedig a tulajdonosi hátteret, mérleg
adatokat tartalmazó cégdokumentációt.
A kínaiak képviseloje ezzel szemben azt
állítja, minden dokumentumot eljuttat
tak az illetékeseknek.

Akár létezik a cég, akár nem, kérdés,
mire megy az egri önkormányzat a kút
jával. Magyarországon rengeteg a jó ás
ványvíz: 122 kút szerepel az elismert ter
mészetes ásványvizek lajstromán, és
legalább harminc bejegyzett társaság
tülekedik az 50 milliárd forintos piacon.
A szektor dinamikusan no, és erre az
évre is az 1milliárd literes éves termelés
5 százalékos bovülését becsülte Fehér
Tibor, a Magyar Ásványvízszövetség és
-terméktanács elnöke. Az eros versenyt
jelzi, hogy az utóbbi négy évben a fo
gyasztói átlagár lényegében stagnált, és
nem egyedül az egri Szent József Kft. el
adó. VITÉZ F. IBOLYA
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